
                                       P  R  O  T  O  K  Ó  Ł   nr  XXII/16 
z  sesji  Rady Miejskiej  w  Barczewie, która odbyła się w dniu 23 lutego 2016r. 
 
Miejsce obrad :  sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie. 
 
Początek sesji:  godzina 11.00 
 
W obradach sesji uczestniczą wszyscy radni – zgodnie z załączoną listą obecności 
 
Do punktu 1. 
 
Otwarcia obrad XXII/16 sesji i przywitania przybyłych dokonał Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Barczewie Pan Andrzej Maciejewski. 
 
Do punktu 2. 
 
Pan Andrzej Maciejewski stwierdził prawomocność obrad dzisiejszej sesji. 
 
Do punktu 3. 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-wnioskuję o przeniesienie punktu 9 porządku obrad przed punktem 6 tego 
porządku. 
 
„Za” wnioskiem głosowało 13 radnych 
2 osoby „wstrzymały” się od głosu. 
 
Porządek obrad (po zmianach) przyjęty został 14 głosami „za” przy 1 głosie 
„wstrzymującym”. 
 
Porządek obrad po zmianach: 
4.Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 
5.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady; 
6.Analiza stanu  bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy 
Barczewo za 2015r; 
7.Interpelacje i zapytania radnych; 
8.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących rad Osiedlowych; 
9.Odpowiedzi; 
10.Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych za 2015r; 
11.Sprawozdanie z wykorzystania  funduszy sołeckich za 2015r; 
12.Projekt uchwały w sprawie nadania  nazwy drodze wewnętrznej stanowiącej 
własność Gminy Barczewo; 
13.Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Łęgajny na  
lata 2016-2020; 
14.Sprawozdanie  finansowe Miejskiej Przychodni  Zdrowia w Barczewie za 2015r 
-podjęcie uchwały; 
15.Projekt uchwały w sprawie przystąpienia  do projektu pod nazwą Resortowy 
program rozwoju instytucji opieki nad dziećmi w wieku do 3 lat „MALUCH-edycja 



2016-moduł 1-Gmina Barczewo”; 
16.Projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych przedszkoli, niepublicznych szkół, innych niepublicznych form 
wychowania przedszkolnego i placówek oświatowych prowadzonych przez 
podmioty inne niż jednostki samorządu terytorialnego na terenie  Gminy Barczewo, 
a także  trybu i  zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 
17.Sprawy różne i wolne wnioski; 
18.Zakończenie obrad XXII/2016 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Do punktu 4. 
Protokół z obrad poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Barczewie przyjęty został 14 
głosami „za” i 1 głosie „wstrzymującym”. 
 
Do punktu 5. 
Sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie między sesjami Rady przedstawił 
Zastępca Burmistrza Barczewa Pan Dariusz Jasiński: 
-trwa realizacja zadań w  ramach Funduszu Sołeckiego: Bartołty Wielkie, Tumiany; 
-trwają drobne prace remontowe na drogach gminnych; 
-w opracowaniu jest projekt  budowy sieci kanalizacyjnej dla Kaplityn; 
-trwa rozbudowa systemu alarmowego , p.poż. I ewakuacyjnego w ratuszu i 
kamieniczce; 
-opracowywany  jest projekt budowy odwodnienia w Łęgajnach ulicy Lipowej; 
-15 lutego  zamieściliśmy ogłoszenie o wyborze firmy do naprawy dróg. 
Wartość umowy to 361.736,00 zł; 
-odbyła się impreza upamiętniająca 139 rocznicę urodzin Feliksa Nowowiejskiego; 
-budynek nr 21 przy ulicy Warmińskiej w Barczewie jest od 15 lat nieużytkowany. 
Nie powiodły się  plany sprzedaży tego obiektu. 2 tygodnie temu zawaliła się tylna 
ściana tego budynku. Natychmiast sporządziliśmy protokół. Wygrodziliśmy budynek 
aby uniknąć niebezpieczeństwa. Wystąpiliśmy do konserwatora zabytków o 
wydanie pozwolenia na rozbiórkę budynku. PINB wydał pozytywną opinię o 
rozbiórce obiektu, natomiast konserwator zabytków zapytuje się nas czy nie 
jesteśmy w stanie odbudować  tylnej ściany. PINB, niestety bez zgody 
konserwatora zabytków, nie może wydać pozwolenia na rozbiórkę budynku. My 
jesteśmy do jego natychmiastowej rozbiórki. Wiemy, że  budynek zagraża 
bezpieczeństwu. 
 
Do punktu 6. 
Sprawozdanie z działalności OSP Barczewo za 2015r przedstawił Prezes OSP Pan 
Piotr Mostek. 
 
Pani Halina Bronka: 
-jako mieszkaniec Barczewa od lat czuję się bezpiecznie pod względem zagrożenia 
p.poż. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-co z wiejskim jednostkami OSP? 
 
Pan Piotr Mostek: 



-w jednostce OSP w Barczewku bardzo się poprawiło, są nowi członkowie; 
-jednostka w Bartołtach Wielkich bierze udział  w działaniach; 
-w jednostce ramsowskiej natomiast sytuacja jest tragiczna. Nie ma tam osoby, 
która mogłaby to prowadzić. 5 marca jest tam Zebranie walno-wyborcze i 
zobaczymy jakie tam bedą rokowania. 
 
Pan Krzysztof Ludwiniak: 
-jestem strażakiem jednostki w Barczewku. Pracują tam ludzie z pasją. Cieszę się  i 
mam nadzieję, ze uda się zakupić dla OSP nowy wóz. OSP Barczewo jest zawsze 
wszędzie. 
 
Pan  Andrzej Maciejewski: 
-dziękuję strażakom za ich pracę i życzę powodzenia w służbie. 
 
Pan Andrzej Górzyński – Komendant Miejski Państwowej Straży Pożarnej w 
Olsztynie: 
-cieszę się bardzo, że Państwo doceniacie prace tej jednostki. Nie ma w powiecie 
takiej jednostki jak Barczewo, która pozyskała  400 tysięcy zł. Udział z zadaniach 
Barczewa jest ogromny. Prosze o docenienie i uhonorowanie tej jednostki. Istnieje 
potrzeba zakupu samochodu bojowego, o którym mówił Pan Piotr. Popieram tą 
prośbę i wnioskuję o pomoc w jego zakupie. 
W działaniach straży zawsze istotny jest czas na dotarcie do miejsca zdarzenia . 
Z Państwa terenu potrzebujemy jeszcze jednej jednostki do Krajowego Systemu 
Ratowniczo-Gaśniczego. 1/3 terenu Gminy Barczewo stanowią lasy, jeziora czyli 
naturalne przeszkody w dotarciu do zdarzeń, zagrożeń. Na Państwa terenie  
istnieje terminal paliw, SAGA, Zakład Karny itd. - należy to do szczególnego 
nadzoru. Organizujemy Turnieje Wiedzy Pożarniczej zachęcając młodzież do 
wstępowania w nasze szeregi. W stosunku do 2014r zanotowaliśmy wzrost 
zdarzeń o 1/4. Straż bierze również udział w działaniach humanitarnych. 
 
Pan Adam Dowgiałło: 
-zakup nowego samochodu jest bardzo ważny. Wdg harmonogramu środków w 
miesiącu marcu 2016r ma być ogłoszony konkurs na ich pozyskanie. Samochód 
może kosztować 800-900tyś.zł – z tego wkład własny  to 20%. Musimy się nad tym 
zastanowić, ponieważ jest to ostatni taki konkurs. 
Za te 20% można zakupić sprzęt. 
W 2018 roku Niemcy przekażą nam 2 samochody ze zbiornikami wodnymi. Byłoby 
to potężne wzmocnienie dla nas. Dlatego mam ogromną prośbę o gromadzenie 
środków na rozbudowę remiz. 
 
Pan Krzysztof Ludwiniak: 
-dołączam się do  głosu Pana Dowgiałło. Jeżeli chodzi o te samochody z Niemiec 
to Barczewko bardzo poważnie zastanawia się nad rozbudową naszej remizy 
właśnie pod kątem pozyskania jednego z tych samochodów. Nie jest problemem 
brak ludzi do pracy w OSP ale brak ludzi odpowiednio wyszkolonych. Proszę o 
wyszkolenie jak najwięcej ludzi aby móc wejść do KSRG. 
 
Pan Górzyński: 



-wiązanie środków nie jest możliwe. W ubiegłym roku OSAP Barczewo otrzymało  
32 tysiące zł. 
Jeżeli chodzi o szkolenia ochotników to szkolimy ich bardzo dużo. W ubiegłym roku 
przeszkoliliśmy 333 strażaków, w tym prawie  100 nowo wchodzących. Na rok 
bieżący  zaplanowaliśmy 2 kursy podstawowe. Wart jest, zanim wyślemy 
kandydatów na szkolenia, poobserwować ich i popracować. Bywa i tak, że strażacy  
po otrzymaniu zaproszeń na szkolenie nie zgłaszają się na nie. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-chcę poprzeć wniosek Pana Dowgiałło aby wspomóc zakup sprzętu dla OSP. 
Warto jest sięgnąć po środki na zakup nowego samochodu. 
 
Pan  Mariusz Szczepański – Zastępca Komendanta Policji w Barczewie przedstawił 
sprawozdanie ze stanu bezpieczeństwa za 2015r. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu. 
 
Pan Krzysztof Ludwiniak: 
-od kilku lat widzę zmianę w kierunkach pracy policji. Widać zmianę na lepsze. 
Dziękujemy bardzo. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-bardzo dziękuję pracownikom Komisariatu i gratuluję osiągniętych wyników. Dzięki 
Waszemu zaangażowaniu społeczeństwo Barczewa może czuć się  bezpiecznie 
mimo braku etatów. Gratulujemy i bardzo dziękujemy. 
 
Pan Bogdan Caruk: 
-Niebieskie Karty stanowią duży problem dla wszystkich – dla Policji, dla MOPS-u, 
dla Zespołu Interdyscyplinarnego. Musimy to respektować. Mam pomysł jak ten 
problem rozwiązać. Pochylimy się nad tym. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-dofinansowanie, które poszło do Policji,  usprawniło Wam pracę.  
-czy  jest już naprawiona „suszarka”? 
 
Pan Mariusz Szczepański: 
-to Komenda Główna podejmuje  decyzję. Nie wiadomo czy „suszarka” wróci. 
 
Sprawozdanie Straży Miejskiej w Barczewie stanowi załącznik do protokółu. 
 
Do punktu 7. 
Interpelacje i  zapytania radnych. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-interpelacje Pani Haliny Bronka: 
 
Pani Halina Bronka: 
-złożyłam dwie – na pierwszą w sprawie umieszczenia nowej tablicy na budynku 
Salonu Muzycznego nie otrzymałam odpowiedzi; 



-druga  dotyczyła ruchu na ulicy Słowackiego: otrzymałam odpowiedź, z której 
wynika że aby usprawnić tam ruch należy pobudować dwie zatoki. Będę tego 
pilnowała. Odpowiedź mnie zadowala. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-dziś wpłynęła interpelacja radnej Pani Haliny Bronka, którą podpisało 13 radnych. 
 
Pani Halina Bronka: 
-interpelacja dotyczy zmiany taryf opłat za wodę i ścieki oraz budowy oczyszczalni 
ścieków w Barczewie. 
 
Pani  Halina Bronka odczytała interpelację. 
 
Pani Anna Wojszel odczytała treść swojej interpelacji w sprawie  zakwalifikowania 
grogi  gminnej w Wipsowie, dz.nr 116 do projektu „Budowa lub modernizacja dróg 
lokalnych”. 
 
Pan Adam Dowgiałło  odczytał pismo w sprawie modernizacji boisk w Ramsowie i 
Wipsowie. 
 
Pan Rafał Surmański: 
-zaczynają ukazywać się środki. Na jakim etapie jest audyt placówek oświatowych? 
 
Pan Bogdan Caruk: 
-czy znajdą się środki na wykonanie badań archeologicznych na ulicę Traugutta? 
 
Pan Balbina Buras: 
-w jaki sposób będą wyznaczane drogi  powiatowe do napraw? 
 
Pan Bogusław Matłoka: 
-na jaką kwotę wyceniony został budynek byłego sklepu w Marunach i 
przeznaczenie go na klub dla mieszkańców? 
 
Pani Halina Bronka: 
-mieszkańcy ulicy Wojska Polskiego (koło drogi nr 16) skarżą się, że wzrosło 
natężenie hałasu od drogi nr 16. 
Należałoby odgrodzić osiedle ekranami dźwiękochłonnymi lub posadzić drzewa; 
-jest już wiosna. Zniknął śnieg i ukazał się brud. Proszę zająć się posprzątaniem 
miasta. 
 
Pan Adam Dowgiałło: 
-na poprzedniej Komisji do Spraw Gospodarczych i Mieszkaniowych zajmowaliśmy 
się transportem  drogowym i psimi odchodami. Czy coś drgnęło w tych sprawach? 
-drogę nr „16” mają rozbudowywać w kierunku Biskupca. Proszę zgłosić do 
GDDKiA aby zmierzyli dokładnie poziom  hałasu na drodze nr „16”. 
Czy możemy również zgłosić do GDDKiA aby wprowadzili oświetlenie na 
przejściach podziemnych; 
-pojawiły się konkursy w ramach których Gmina może zmodernizować 



infrastrukturę sportową. Czy my jako Gmina możemy wystąpić do Sejmiku 
Województwa Warmińsko-Mazurskiego aby nas ujęto w tym programie, bo tam 
istnieje odpowiedni projekt. 
-czy możemy w tym roku wyasygnować kwotę 20 tysięcy zł na projekt przebudowy 
obiektów sportowych po to aby móc aplikować o środki; 
-etat koordynatora sportu utworzony został po to aby osoba zatrudniona na tym 
stanowisku mogła zajmować się sprawami sportu. Z tego co nam wiadomo 
obarczony  został innymi zadaniami; 
-prośba również o to aby środku zarezerwowane  na puchary i medale przeznaczać 
tylko na sport; 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-co się dzieje z audytami? 
-proszę aby na stronie  BIP-u prowadzić rejestry uchwał i aktualizować na bieżąco  
rejestr Zarządzeń i rejestr wydatków. 
 
Do punktu 8. 
Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych. 
 
Nie było. 
 
Do punktu 9. 
 
Odpowiedzi Burmistrza. 
 
Pan Krzysztof Zdziarstek odpowiada dla Pana Surmańskiego: 
-musieliśmy zebrać niezbędne informacje z MZOiZ oraz z ZBK. Dziś mamy 
przygotowane  zaproszenia do złożenia zapytań. 
 
Zastępca Burmistrza Pan Dariusz Jasiński: 
-sprawa Traugutta – wpłynęły dwie oferty. Będą środki i decyzja to zaczynamy. 
-dla Pani Balbiny – remont dróg powiatowych – dziś nie odpowiem na  100%. 
Potrzeby wyszły na parę milionów. Z Dyrektorem PSD będziemy w kontakcie. 
W perspektywie jest przebudowa drogi Barczewko-Barczewo. Co z pozostałymi 
drogami – nie wiem. Będziemy interweniowali; 
-sklep w Marunach – były dwie komisje na tym obiekcie. Była zlecona opinia w 
sprawie zmiany sposobu użytkowania obiektu. Jest pismo skierowane do Komisji 
do Spraw Gospodarczych i Mieszkaniowych. 
 
Pan Bogdan Caruk – Przewodniczący Komisji do Spraw Gospodarczych i 
Mieszkaniowych – odczytał treść  pisma i opinii w sprawie zmiany użytkowania 
obiektu, z którego wynika (na zakończenie), iż zaleca się rozebranie budynku i 
postawienie nowego. Koszt – 160 tysięcy zł bez uzgodnień. 
 
Pan Dariusz Jasiński: 
-ekrany na „16” - na dzień dzisiejszy, na podstawie nowej ustawy, GDDKiA 
wykonała pomiary i ekrany będą pobudowane przy rozbudowie  drogi nr „16”. 
Musimy uzbroić się w cierpliwość i poczekać na budowę drugiej nitki; 



-wiosenne sprzątanie – rozpoczniemy od przyszłego tygodnia; 
-transport  publiczny – powysyłane zostały pisma do przewoźników. Jeszcze na 
większości przystanków nie są porozwieszane rozkłady jazdy. 
-tablice – mamy ofertę na ich powieszenie. Gmina tylko wydaje pozwolenia. 
Musimy dopilnować tylko aby rozkłady były rozwieszone. Do kontroli licencji jest 
Marszałek, 
-oświetlenie przejść podziemnych – tu tez musimy poczekać na rozbudowę „16”. 
Wystosujemy pismo. 
-projekt dofinansowania remontów boisk – koszty utrzymania boisk – wspólnie  z 
Pana Komisją (do Pana Dowgiałło) podejmiemy decyzji. Ale przypomnieć należy, że 
pozostała jeszcze renowacja boiska  przy gimnazjum w Barczewie. Należy policzyć 
środki – to jest decyzja nas wszystkich, 
-rejestr umów jest na BIP-ie. Nie ma zmian za m-c grudzień, styczeń i luty. Zostanie 
to uzupełnione. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-chodzi o rejestr uchwał z odpowiednim linkiem; 
-podobnie rejestr Zarządzeń – wszystkich nie ma. 
Przykładem wzorowej strony BIP jest strona Jonkowa. Strona jest piękna, czytelna. 
Proszę umożliwić radnym dobry dostęp. 
 
Pan Dariusz Jasiński: 
-psie odchody – ustawiliśmy kilka  śmietników na odchody. Niestety to się nie 
sprawdziło. Myślę, że egzamin zdałoby czipowanie, podatek od psów, nauczenie 
mieszkańców aby po swoich pupilach sprzątali. 
 
Pan Adam Dowgiałło: 
-pomysł jest prosty. Mieszkańcy nie wiedzą gdzie stoją pojemniki. Trzeba zrobić 
mapkę i pokazać gdzie  one stoją, zwiększyć ich ilość. Następnie edukacja i 
egzekwowanie przez Straż Miejską  tego obowiązku; 
-nie wiem skąd pochodzi informacja, że ulica Traugutta nie jest ujęta w Cittaslow. 
Na 100% jest ujęta. Więc na ten cel można wziąć pieniądze z Cittaslow na ten cel 
plus ścieżka rowerowa. 
 
Pan Dariusz Jasiński: 
-temat oświetlenia przejść – jutro ten temat będę chciał rozpocząć aby oświetlenie  
umieścili  pod nową nitką. 
 
Obrady sesji opuścił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Andrzej Maciejewski 
przekazując dalsze prowadzenie obrad Pani Halinie Bronka – 
Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Do punktu 10. 
 
Rada Miejska w Barczewie przyjęła sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych bez uwag. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokółu. 
 



Do punktu 11. 
Sprawozdanie z wykorzystania Funduszy Sołeckich stanowi załącznik do protokółu. 
 
Pan Krzysztof Ludwiniak: 
-czy środki Funduszu Sołeckiego będzie można wykorzystywać przy aplikacji o 
środki? 
 
Pani Dorota Kondratowicz: 
-wystąpimy w tej sprawie z zapytaniem do Marszałka Województwa; 
 
Pan Adam Dowgiałło: 
-co się dzieje jak Sołectwo nie wykorzysta  środków? 
 
Pani Dorota Kondratowicz: 
-to będziecie mieli Państwo w nadwyżce. 
 
Pan Dariusz Jasiński: 
-Gmina Sołectw nie skrzywdzi . Ramsówko otrzymało wspomożenie w inny sposób. 
 
Do punktu 12. 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Paulina Zalewska-Wójcik – 
Kierownik Wydz. GNR w Urzędzie Miejskim w Barczewie. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Radni  j e d n o g ł o ś n i e  podjęli: 
 
                                       U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XXII(142)16 
w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej, stanowiącej własność Gminy 
Barczewo. 
 
Do punktu 13. 
 
Pan Rafał Surmański: 
-zaadaptowanie  kotłowni  na świetlicę moim zdaniem nie do końca jest adekwatne 
do potrzeb szkoły w Łęgajnach. Lepiej by było aby środki wykorzystać na 
rozbudowę łęgajnowskiej szkoły, budowę łącznika. Wówczas byłby to kompleks. 
 
Pani Halina Bronka: 
-popieram  budowę hali sportowej i łącznika  ze szkołą ale w ub.roku w Łęgajnach 
byliśmy na miejscu na wizji i zobaczyliśmy, że warto jest ten obiekt przejąć. 
Budynek jest  w dobrym stanie. Zagospodarowanie tego obiektu pociągnie pewne 
koszty ale społeczeństwo Łęgajn zrobi wiele  we własnym zakresie. 
 



Pan Bogdan Caruk: 
-należy przyjąć pogląd  mieszkańców. Ważne jest to czy uregulowana jest sprawa 
ze zlikwidowaną Spółdzielnią Mieszkaniową? Był również pomysł aby 
pomieszczenie przeznaczyć pod ewentualny wynajem. 
 
Pan Dariusz Jasiński: 
-regulacja spraw ze Spółdzielnią jest w toku załatwiania spraw formalnych. 
 
Pan Rafał Surmański: 
-jeżeli dzieci uczą się w godnych warunkach to nie jestem przeciwny temu aby 
powstawały nowe obiekty jeśli jest nas na to stać. W tym momencie powinniśmy 
zadbać o to aby miejsce (szkoła) dobrze funkcjonowała. Apeluję aby zadbać o 
warunki dla dzieci. Uważam, że świetlica będzie generować koszty a w szkole 
pewne rzeczy mamy już zapewnione. Uważam, że finanse powinny być 
przeznaczone na rozbudowę szkoły. 
 
Pani Halina  Bronka: 
-te dwa zadania mogą istnieć obok siebie. 
 
Pan Krzysztof Ludwiniak: 
-dyskusja zeszła na zły tor. Mieszkańcy mają prawo mieć własny plan, swoje 
potrzeby. Należy sięgnąć po te środki. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-dziękuję Sołtysowi za ten dokument. Udało się to Sołtysowi i Radzie Sołeckiej. 
Myślę, że propozycja Pana Rafała zrodziła się na gorąco . Myślę, że to jest śpiewka 
przyszłości. Natomiast dokument ten otwiera nam drogę do pozyskiwania środków, 
w tym budynku jak również dużego zaplecza, w którym Sołectwo może 
przetrzymywać swój sprzęt. Warunki w szkole są bardzo ciężkie. Dzieci uczą się w 
piwnicach. Trzeba ten problem rozwiązywać. Na dziś proponuje przyjąć ten 
dokument. 
 
Pan Bogusław Matłoka: 
-boję się pomyśleć ile będzie kosztować remont tego budynku. W tym projekcie jest 
również mowa o amfiteatrze przy jeziorze Linowskim. 
 
Pani Halina Bronka: 
-my przecież teraz nie przystępujemy  do realizacji tego projektu. My otwieramy  
drzwi. 
 
Pani Balbina Buras: 
-uważam, że sprawy wsi najlepiej rozumieją ich mieszkańcy. Program ten to są 
marzenia mieszkańców. Dokument jest bardzo ważny. Może być potrzebny za  rok, 
dwa. To należy zostawić mieszkańcom. 
 
Pan Turek – Sołtys Łęgajn: 
-my na co dzień  chcemy się spotykać. W szkole jest to niemożliwe, ponieważ 
szkoła rządzi się swoimi prawami. Jest okazja  zdobycia tego dużego 



pomieszczenia. Należy z tego skorzystać. My zrobimy wszystko aby to zrealizować. 
Wiata, natomiast, budowana jest w 100% ze środków własnych. 
 
Pan Jarosław  Bonus zawnioskował o zamknięcie dyskusji. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Radni 12 głosami „za” przy 2 „wstrzymujących” podjęła: 
 
                                     U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXII(143)16 
w sprawie zatwierdzenie „Planu Odnowy Miejscowości Łęgajny na lata 2016-2020” 
 
Do punktu 14. 
 
Dyrektor Miejskiej Przychodni Zdrowia w Barczewie – Pan Tadeusz Plawgo: 
-wynik finansowy MPZ za 2015r jest dodatni i zamknął się  kwotą 56 tysięcy zł 
nadwyżki. Od  1 stycznia 2015r mamy dodatkowy etat lekarza a od września  etat 
pielęgniarki. Wykonaliśmy w  2015r remont Ośrodka Zdrowia w Wipsowie oraz  
odnowiliśmy w barczewskiej przychodni pomieszczenia.  
Nasza barczewska  Przychodnia wykonuje najwięcej badań kardiologicznych w 
naszym województwie. 
 
Pani Halina Bronka : 
-nie otrzymujecie Państwo środków od Gminy a remonty Państwo wykonujecie. 
 
Pani Alina Jakończuk: 
-na posesji wycięliście Państwo we własnym zakresie zagrażające drzewa oraz 
trwa , prowadzona przez MPZ, budowa chodnika. 
 
 
Pani Krystyna Mańkowska: 
-opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
Pan Rafał Surmański: 
-opinia Komisji Oświaty i Zdrowia również jest pozytywna. 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła: 
 
                                   U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXII(144)2016 
w sprawie zatwierdzenia  rocznego sprawozdania finansowego Miejskiej 
Przychodni Zdrowia za rok 2015. 
 
Do punktu 15. 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Dyrektor Miejskiego Zespołu Oświaty 



i Zdrowia w Barczewie Pani Hanna Chyżyńska. 
 
Pan Rafał Surmański: 
-przeznaczając kwotę 126 tysięcy zł  możemy pozyskać kwotę 630 tysięcy zł. Jeżeli 
nie utworzymy grupy żłobkowej to pracę  mogą stracić pracownicy mianowani szkół 
Wówczas na odprawy musimy przeznaczyć 150 tysięcy zł a nie mówiąc już o 
kosztach społecznych. Myślę, że warto jest się nad tym pochylić. 
 
Pani Alina Jakończuk: 
-nie neguję utworzenia tego. Uważam, że jest taka potrzeba społeczna. Proszę 
wyliczyć ile będzie kosztowało  miesięczne utrzymanie  jednego dziecka bo nigdzie 
nie jest powiedziane, że  od  stycznia takie środki otrzymamy. 
 
Pani Halina Bronka: 
-popieram to co powiedziała Pani Alina. Prosimy o bardzo  dokładne  wyliczenie. 
Trzymam kciuki aby to się udało. 
 
Pani Hanna Chyżyńska: 
-w ubiegłej kadencji nie mogliśmy w to wejść bo musieliśmy utworzyć jeszcze jedną 
grupę przedszkolną. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-jest taka potrzeba i należy otwierać. Nauczyciele będą na umowę a nie z karty 
nauczyciela. Jest to normalny bieg zdarzeń i to jest zadanie Gminy. 
 
Pan Rafał Surmański: 
-opinia Komisji Oświaty jest pozytywna. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Pani Krystyna Mańkowska: 
-opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Radni   j e d n o g ł o ś n i e   podjęli: 
 
                                    U  C  H  W  A  Ł  Ę   nr  XXII(145)16 
w sprawie  przystąpienia do projektu pod nazwą  Resortowy program rozwoju 
instytucji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 „MALUCH-edycja 2016-moduł 1-
Gmina Barczewo”. 
 
Do punktu 16. 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Hanna Chyżyńska. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 



-opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Pani Krystyna Mańkowska: 
-opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna 
 
Pan Rafał Surmański: 
-opinia Komisji Oświaty jest pozytywna. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Radni  j e d n o g ł o ś n i e   podjęli: 
 
                                      U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXII(146)16 
w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych szkół, innych 
niepublicznych form wychowania przedszkolnego i placówek oświatowych 
prowadzonych przez podmioty inne niż jednostki samorządu terytorialnego na 
terenie Gminy Barczewo, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
pobrania i wykorzystania.. 
 
Do punktu 17. 
 
Pan Bogusław Matłoka: 
-trafiła do mnie informacja – odpowiedź na protokół pokontrolny – Pani Marioli 
Łukowskiej-Juckiewicz. Nie mam protokółu z kontroli. Nie mam się do czego 
odnieść. Proszę o taki protokół dla nas wszystkich. 
 
Pan Adam Dowgiałło: 
-od 17 do 19 czerwca 2016r  odbędą się Mistrzostwa w Ratownictwie. Przybędą 
również goście z Hagen a.T.W. Proszę o przeznaczenie środków  ze współpracy 
zagranicznej. 
 
Pani Krystyna Szter: 
-dziękuję strażakom OSP za to, że dwa razy w roku współpracują z Synagogą  przy 
realizacji projektu. 
 
Pani Halina Bronka: 
-radni w ubiegłym tygodniu mieli spotkanie z Burmistrzem , który poinformował 
Radę o tym, że Pani Mariola Łukowska-Juckiewicz złożyła podanie o rozwiązanie 
stosunku pracy. 
Komisja Rewizyjna  przeprowadziła w Centrum Kulturalno-Bibliotecznym kontrolę. 
Komisja zakończyła swoją pracę i sporządziła swój protokół. Nasze przepisy 
pozwalają na to aby do 14 dni osoby wyznaczone w protokóle mogły odnieść się 
do zarzutów. Pani dyrektor zapoznała się z tym dokumentem i odniosła się do 
zarzutów zawartych w tym dokumencie. Otrzymaliśmy to dopiero przed sesją. 
Kolejną osobą, która powinna się do tego odnieść jest  Pani Anna Rok pełniąca 
obowiązki Dyrektora Centrum Kulturalno-Bibliotecznego. Pan Burmistrz na 
spotkaniu z radnymi zwrócił uwagę aby protokółu nie upubliczniać na sesji. 
Wystarczy, że Pani Dyrektor CKB  złożyła wypowiedzenie. 



Pan Kazimierz Kozon: 
-ja mam ten protokół. Zapoznałem się z wyjaśnieniami i uważam, że to należy 
podać do organów  ścigania. 
 
Pani Halina Bronka: 
-proszę  uszanować to co powiedział Pan Burmistrz. Spotkamy się i o tym 
porozmawiamy. 
 
Do punktu 18. 
 
Pani Halina Bronka: 
-stwierdzam wyczerpanie porządku dzisiejszego posiedzenia, w związku z czym 
zamykam obrady XXII/16 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Protokółowała: 
Barbara Kwapis                                                       Przewodniczący 
                                                                                 Rady Miejskiej w Barczewie 
 
                                                                                 Andrzej  Maciejewski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


